
Protokoll från Svenska neurologföreningens internatsmöte 20:e januari 2023. Mötet hölls 

IRL vid Svenska Läkarsällskapet i Stockholm mellan kl. 10 och 16.  

 

Deltagare: Anders Svenningsson, Ingela Nilsson-Remahl (gick 14:00), Karin Forsgren, Erik Lindström, 

Ellen Lillvall, Katharina Fink, Snjolaug Anardottir, Björn Åström, Niklas Westerberg, Johan Bjellvi (från 

10:45) 

Inbjuden föredragare: Magnus Andersson 

Förhinder: Aleksandar Szaric, Shala Berntsson 

1) Mötet öppnas kl. 10:00. 

2) Val av mötesordförande: Styrelsen valde Erik till ordförande. 

3) Val av mötes sekreterare: Styrelsen valde Katharina Fink till sekreterare. 

4) Val av protokolljusterare tillika rösträknare: Styrelsen valde Ellen Lillvall och Erik Lindström 

till protokolljusterare. 

5) Godkännande av mötes utlysande: Styrelsen godkände mötes utlysande. 

6) Fastställande av dagordningen: Styrelsen fastställde dagordning.  

7) Föregående mötesprotokoll: Tidigare protokoll antogs av styrelsen.  

8) Magnus Andersson presenterar UEMS för styrelsen då han kommer avgå från sin position 

inom UEMS. 

a. UEMS med 34 medlemsländer och 43 specialistorganisationer, bildades 1958. 

b. European Board of Neurology: arrangerar europeisk specialistexamen varje år i 

anslutningen till EAN.  

c. Magnus Andersson kommer avgå från sin position inom UEMS och SNF kan utse en 

ny representant. Sten Fredriksson fortsätter i UEMS. Länderna brukar ha en från 

utbildningssidan och en från fackliga sidan som representant i UEMS. Johan Zelano 

har visat intresse, Ellen Lillval skulle tänka sig vara suppleant alt framtidskandidat.  

Karin Forsgren tillsammans med Shala Berntsson (ej tillfrågat än) kan tänka sig 

ersätta Sten i framtiden som framtida kandidat (suppleant vs delat ansvaret).  Karin 

Wirdefeldt ska också tillfrågas som kandidat.  

9) Ordförande har ordet: EL föredrog 

a. Statlig styrd vård - ska SNF ha någon åsikt i frågan. Alla fick ordet efter föredraget av 

EL. Ingen särskild enad åsikt kring frågan kom fram och SNF kommer aktuellt inte ha 

någon åsikt i frågan.  

b. Neurologivecka: Regelbundna möten med Resia. Sponsorfrågor tas upp 

regelbunden. Lunchen kommer vara i sponsordelen av kongressen där även 

patientföreningar får sina platser. 

i. Budget behöver uppdateras överensstämmande med realiteten. 

Skattmästaren behöver vara med vid nästa möte 8 februari 2023.  

ii. Reklam behöver göras, för få anmälningar. Nyårsbrev kommer ut från SNF.  

iii. Viktig att det framkommer att SNF organiserar neurologiveckan: monter ska 

finnas vid entré till kongressen samt så ska reklammaterial tryckas upp. (EL 

ordnar nya statuskurs) 

iv. Samarbete med Neurologi i Sverige under neurologiveckan. Referatet ska 

skrivas av ST läkargruppen av lokala arrangören (EL kontaktar ST läkare i 

Uppsala).  

v. Program: Uppdatering av lokalt program.  



vi. Längre kontrakt med Resia: bra kontakt med Resia, orealistisk att göra detta 

själv som sällskap, långtidskontrakt på 3 år vore önskvärd då de har lärt sig 

hur vi jobbar men under premissen att jurist granska kontraktet så att 

föreningen inte blir skadeståndsansvarig i fall av oväntade kriser som krig, 

miljökatastrof, pandemi så att kongressen inte kan genomföras samt vid 

konkurs av företaget Resia (EL kontaktar SLF för att få juristhjälp). Styrelsen 

godkänner att EL får skriva kontakt på 3 år med Resia.   

vii. De som sitter i styrelsen deltar i kongressen kostnadsfri, en hotellnatt och 

resan fram och tillbaka.  

10) Rapport från Etik- och kvalitetsutskottet:  

a. INR berättar att remiss om “långsiktig reglering av forskningsdatabaser” har kommit 

in. SNF behöver yttra sig angående detta. INR kommer författa ett första utkast som 

kan ligger till grund till SNF vidare diskussion i frågan.   

b. Ingela Nilsson-Remahl önskar att avgå som ordförande för Etik- och 

kvalitetsutskottet. INR förslår Ingela från Uppsala i första hand. INR tillfrågar Ingela 

samt Karin Wirdefeldt.  

11) Skattmästaren har ordet  

a. Skattmästaren föredrog ekonomien. Det presenteras planerad budget för 2023. 

Ekonomi i balans.  

12) Övriga frågor:  

a. MCQ till Svenska Internmed. Föreningen (SIM): EL frågar Sten Fredrikson samt ANS 

(inriktning akut neurologi-frågor).  

b. Årsberättelse behöver skrivas samt kallelse till årsmötet måste utlysas enl stadgarna 

c. Gyllene reflexhammare: Styrelsen beslutar om tilldelning och utvald medges vid 

årsmötet. 

d. Göran Jahnsson stiftelsen (100 000 SEK för neurologisk klinisk forskning, in 1. mars): 

i. Mer reklam behövs, för få ansökningar. (KFors skriver SNF som KF skickar ut 

via Paloma). 

ii. Minst 5 bedömare av ansökningarna behövs (KFors tillfrågar). Bedömning 

med hjälp av strukturerad bedömningsformulär. 

e. Neurologikartläggningen i Sverige: EL föredrog att arbetet pågår. KF tar fram aktuella 

siffror från medlemsregistret SNF: 329 neurologer av medlemmarna är under 65 år, 

359 under 68. Arbetsaktiva medlemmar: 374. Betalande medlemmar 449 i SNF. 

f. Representant från SNF i Svenska NeuroReg styrgrupp (AS) berättar att det inte finns 

längre möjligheter som SNF representant att påverka arbetet av Neuroregistret på 

golvet och önskar att istället för att sitta på Svenska NeuroRegs möten bjuda in 

Svenska NeuroRegs styrelse för årlig rapport till SNF. Frågan om SNF ska utse en 

representant till Svenska NeuroReg läggs till årsmöte.  

13) Nästa möte: 28 februari 15:30-17, 21 mars 15:30 – 17, 11 april 15:30-17, årsmöte 11 maj 

8:00-9:00, Internat 14-15 sept 2023.  

14) Mötes avslutas kl 15:25. 

 

 

 

 


